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Spørgsmål 

Ministeren bedes kommentere henvendelse af 6. september 2015 fra Henrik Brandt, jf. 

SAU, Alm. Del – bilag 41. 

 

Svar 

Vedrørende de henvendelser, som Henrik Brandt har sendt til mig og Skatteministeriets 

departement, kan jeg oplyse, at disse er videreformidlet til SKAT med henblik på besva-

relse. Det skyldes, at henvendelserne omhandler en konkret skattesag. 

 

Vedrørende de henvendelser, som Henrik Brandt har sendt til SKAT, kan jeg henholde 

mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Det er korrekt, at håndteringen af sagen ikke har været optimal. SKAT må erkende, at 

kommunikationen kunne have været mere entydig, og at SKATs behandling af Henrik 

Brandts henvendelse har taget for lang tid. Der er siden henvendelsen fra Henrik Brandt 

strammet op på kvitteringsprocessen i disse sager, og SKAT er nu i dialog med Henrik 

Brandt.” 
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